
Krajevna skupnost Sorica 
Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 09/2024 

   Datum: 15.2.2024 

 
ZAPISNIK 

 

9. redne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v četrtek, 15.2.2024, ob         18.00 v  

prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar, Klemen Šubic, Jaka Kenda, Martin Tavčar, Tomaž 
Jemec, Matjaž Egart, Maja Kejžar 
Prisotne osebe, poleg sveta KS: vodovodni odbori Sorica, Ron in Sp. Danje 
 
Opravičeno odsotni: / 
 

 
Predlagani dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 8. redne seje KS Sorica 
2. Vodovodni odbori Ron, Sorica in Sp. Danje 

a) Poročilo odborov o poteku vgradnje vodomerov 
b) Računovodska ureditev financ vodovodnih odborov 
c) Elaborat cene vode 

3. Poročilo odbora za komunalno dejavnost g. Klemen Šubic 
4. Poročilo odbora za gospodarsko dejavnost g. Rudi Pintar 
5. Plan dela v letu 2024 

a) Ceste 
b) Javna razsvetljava 
c) Zbor krajanov 
d) Očiščevalna akcija 
e) Drugo 

6. Poraba turistične takse v prihodnjih letih 
7. Seznanitev z letnim poročilom za leto 2023 
8. Razno   

 
Predsednik pozdravi vse prisotne. Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

K tč. 1: 
Zapisnik 8. redne seje je bil soglasno potrjen. 
 
K tč. 2: 

a) Vodovod Sorica ima vgrajenih okoli 40 vodomerov od 56, vgradnja poteka brez 
težav. Vodovod Ron ima vgrajenih približno 14 vodomerov od 24.  

b) Rudi predlaga, da naj ima vsak vodovod svojo proračunsko postavko. Vsakemu 
posebej se bo kopičil kapital, s katerim bodo prosto razpolagali posamezni 
vodovodni odbori. Na ta način se bo zagotovilo sledljivost delovanja oz. poslovanja 
vsakega vodovoda. V primeru večje investicije na vodovodu, katere dotični 



vodovodni odbor nebi mogel plačati, se na seji sveta KS določi s sklepom višino 
posojila ostalih dveh vodovodov in dobo odplačevanja.   

 

Sklep 18: 

KS Sorica in vodovodni odbori sprejmemo sklep, da se prihodke in odhodke 

vodovodov vodi na ločenih postavkah. Sklenemo, da se v primeru 

primanjkljajev investicijskih sredstev enega vodovoda, primanjkljaj zagotovita 

ostala vodovoda. Prerazporeditev sredstev bomo sklenili na seji sveta KS 

Sorica in določili dobo vračanja posojila. 

 

c) Cena vode, ki se jo bo mesečno plačevalo  je sestavljena iz omrežnine in vodarine. 
Omrežnina se določi na podlagi vrednosti samega vodovoda in vzdrževalnih 
stroškov, vodarina pa na podlagi porabe vode. 

 

Sklep 19: 

Vodovodni odbori pripravijo vsak svoj elaborat za oblikovanje cen omrežnine 

in vodarine. Odbori naj stremijo k postavitvi čim bolj usklajeni ceni na ravni 

KS Sorica. 

 

K tč. 3: 

Komunalna dejavnost je imela v obdobju med našimi sejami  2 sestanka. Za Sorico ostaja 

isti režim pobiranja smeti, uvaja pa se sprememba za pobiranje kosovnih odpadkov. Za 

slednje se bo namreč potrebno prijaviti na komunalo Šk. Loka. Vsak bo lahko dvakrat letno 

oddal 1m3 odpadkov. Cilj ukrepa je bolj načrtno  oddajanje kosovnih odpadkov.   

Zabojniki za papir bodo za pravne osebe plačljivi. Loška komunala je kupila pralne kozarce 

in se jih bo lahko za veselice in posebne dogodke izposodilo in po končanem dogodku 

vrnilo. 

Vrečk za smeti ne bo več, bojo samo smetnjaki. Zabojniki za smeti morajo biti zaprti, 

drugače sledi kazen. 

 

K tč. 4: 

Člani gospodarske dejavnosti so imeli sestanek 30.1.2024. Potrdili so zapisnik prejšnje 

seje. Obravnavali so letni program po katerem se sofinancira turistična društva v občini. Če 

ima društvo kakšen jubilej, je opravičen do vzpodbude v višini 100€. Obravnavali so tudi 

pravilnik za spodbujanje malega gospodarstva. Pravilnik je v večini enak, glavna 

sprememba pa je, da se je povečala zgornja meja pomoči *de minimis* na upravičenca. 

Druga sprememba pa je, da je v letu 2023 bilo za razpis namenjenih 23.000€, v letu 2024 

se sredstva povišajo na  26.000€. 

 

K tč. 5: 

a)  V letu 2024 imamo v planu rekonstrukcijo cest in sicer: 
- . Sorica 5 (Fuč) – do Sp. Sorica 8 (Tolc) cca 190m in Sp. Sorica 16  
(Macesen) - do sp. Sorica  11 (Lukančič) cca 150m. V kratkem se bo naredilo 
popis del in začelo iskati ponudbe. 
 

 



b) Lani se je za javno razsvetljavo namenilo 4.600€ za  vzdrževanje in investicije. V 
grapi je iz lasnekga leta ostala realizacija postavitve dveh svetilk javne razsvetljave.  
Naredilo se bo popis del za izkop in polaganje cevi in kablov ter pridobilo ponudbe. 
Jaka pridobi izjave lastnikov, pridobi ponudbe za elektriko in izkop. Namen je skopati 
do poletja, na jesen pa se projekt po finančnih zmožnostih projekt zaključi. 
 

 

 

Razno: 

IME PRIIMEK NALOGA ROK IZVEDBE 
Rudi, Matjaž, Klemen Pridobiti ponudbe od 

izvajalcev za rekonstrukcijo 
ceste 

Čimprej 

Jaka Pridobitev ponudbe za 
elektriko in izkop v grapi 

Do začetka junija 

 

c) Zbor krajanov predvidevamo za 15.3.2024. Povabili bomo župana g. Marka Gasser. 
Za predsednika zbora smo predlagali Andreja Kejžar, za overovatelja zapisnika sta 
predlagana Klemen Šubic in Tomaž Jemec, zapisnikar pa Maja Kejžar.  
Določili smo dnevni red: -   poročilo predsednika, tajnika, blagajnika 

- poročila občinskih odborov 
- poročila vodovodnih odborov 
- razprava na poročila in sprejem poročil 
- proračun in plan dela za leto 2024 
- ureditev prometa v KS Sorica 
- razno 

d) Očiščevalno akcijo občina organizira že 16.3.2024, svet KS Sorica je mnenja, da je 
to še prezgodaj in jo bomo sami izvedli nekoliko kasneje, okvirno 13.4 ali 20.4.2024 

e) Proti koncu leta bi po zmožnostih uredili še novo oglasno desko, ki bi bila na fasadi 
Macesna zraven ostalih obstoječih tabel. KS bo kupila baterijo za defibrator. 
Pogovarjali smo se, da bi decembra pripravili dogodek prižig luči. S Tinetom bi se 
zmenili za malo pogostitve. Namen tega dogodka je druženje. 
 

K tč. 6: 

Rudi pove, da so skupaj s TD Sorica poslali dopis na občino in se s županom pogovorili o 

projektu stare pošte.  Na sestanku so predstavili idejo in vizijo stare pošte. V stari pošti bo  

turistično kulturna točka.  V njej bo predstavljena zgodovina nastanka Sorice ter posnetki 

narečnega govora. Prostor bo namenjen tudi krajanom, za kakšne manjše dogodke, 

sestanke itd.. Točka bi bila namenjena tudi turistom, ki pridejo v kraj, da jih seznanimo z 

našim krajem, ter kaj jim naš kraj vse ponuja. Občina vidi smisel, da bi se turistična taksa 

v določeni meri povišala. Zbrati moramo ideje, predloge projektov, za kar bi se  turistična 

taksa porabila in da je koristno za kraj in turiste. Klemen ima predlog, da bi  poleti 2x na 

teden prišel animator/športni učitelj na igrišče, da bi animiral in usmerjal  k športnim igram 

otroke, domačine in tudi turiste.  

 



K tč.7: 

Rudi seznani člane z letnim poročilom za leto 2023. Na letno poročilo ni bilo pripomb, so 

se pa vsi člani obregnili ob dejstvo, da so vsi prispevali predviden delež za izgradnjo 

cevovoda čez Povden, razen Miha Špik. Svet KS sklene, da se z Miho sestanemo in 

pogovorimo o dolgu, ko (če) bo potreboval pridobiti kakršno koli mnenje oz. soglasje s 

strani Krajevne skupnosti. 

 

K tč. 8: 

-  Rudi je poklical podjetje Arrivo, če bodo vzpostavili ukinjeno linijo konec novembra.. 

Odgovorili so, da je vzpostavitev linije v njihovem interesu, vendar ne  dokler bodo prisotna 

dela pod Sušo in na obvoznici v Železnikih.  

- Nekateri starši so izpostavili problem, da odkar se je pošta zaprla otroci nimajo več kje 

čakati avtobus. Po zaprtju so se zaprla tudi železna vrata za v vetrolov. Prošnja staršev je, 

da bi se  odklenilo železna vrata stare pošte, da lahko v primeru dežja otroci stopijo pod 

streho. 

- Rudi je kotaktiral Petra Koširja iz občine glede posedanja opornega zidu ob pokopališču. 

Situacijo so si v jeseni že ogledali z gradbenim inženirjem in v kratkem pričakuje popis del.  

- na zboru krajanov je bilo izpostavljeno slaba preglednost križišča v Podroštu. Rudi je na 

občino naslovil dopis, glede ureditve preglednosti križišča v Podroštu. Občina je dopis 

posredovala na direkcijo za infrastrukturo, katera je zavrnila postavitev ogledala, 

predlagala pa je postavitev nasipa na notranji strani križišča – občasno je tam parkiran 

avto. 

Po dogovoru se je naredilo nasip, vendar smo skeptični glede preglednosti, ker bo iz nasipa 

začela rasti trava. 

- Pri Lukančiču se posipa brežina ob škarfi, v popis del za rekonstrukcijo ceste Tolc – Fuč 

se skarfo vključi in uredil. Z podobno situacijo se srečujejo v v Zg. Sorici pri Majarlu, kjer 

razpada škarfa (Jaka ga še enkrat pokliče, da se dogovorita) 

- jeseni se bo videlo, če bo še kaj denarja in se bo cesto čez Golcm nasulo in povaljalo 

- pri Kemparlu je ostal kanal, ki so ga pri rekonstrukciji odstranili. Uporabili ga bomo za 

gozdne ceste. 

- na očiščevalni akciji se bo postavilo tudi table SORICA – pod nadzorom Klemena in table 

za prepovedano kapiranje pod nadzorom Jake. 

 
 

Seje je bila zaključena ob 21.24 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 



 


